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1. Potrditev dnevnega reda. 

 

Sklep: dnevni red je potrjen. 

 

2.    Potrditev zapisnika 1.redne seje  

 

Sklep: zapisnik 1. redne seje je potrjen. 

 

3. Prehrana - predstavitev rezultatov ankete  

 

Ravnatelj je uvodoma pojasnil, da je bilo že nekaj časa jasno, da bodo potrebne spremembe na 

področju prehrane, zato je že bila načrtovana celovita sprememba.  

 

V nadaljevanju sta Maruša Ažman, organizatorka prehrane na OŠ Borovnica, in Siniša Borić, 

predstavila analizo anket učenk in učencev ter ločeno anketo staršev. 

 



Analiza anket učencev o zadovoljstvu s šolsko prehrano (priloga) z nekaj ključnimi 

ugotovitvami: 

 

- Učenke in učenci prve triade so jedci, učiteljice so zelo vpletene v njihovo prehranjevanje, 

jih spodbujajo pri jemanju hrane (da se poskusi). Zdaj si lahko vzamejo manj, da poskusijo 

ali pa pridejo po dodatke, ki so jih ponovno uvedli. Ti so tudi najbolj prisotni v šoli, največ 

jih je pri zajtrku. 

- Druga triada je v glavnini prijavljena na dopoldansko malico in kosilo, prav tako tretja 

triada. 

 

• Zajtrki: 

- Starejši kot so, manj jedo zajtrk. To je velik % otrok, ki ne jedo zajtrka (8 % prva triada, 

20 % druga triada, 29 % tretja triada). 

- Z zajtrkom so večinoma zadovoljni (od 1. do 6. razreda ga jedo) 

 

V analizi je bilo še izpostavljeno, da dopoldanska malica ne more nadomestiti zajtrka 

(čeprav tako meni veliko otrok in staršev), zato je pomembno, da otroke osveščamo o pomenu 

zajtrka. 

 

Na dan, ko se dejavnosti pričnejo ob 7.10, lahko otroci pristopijo in dobijo zajtrk 10 min 

prej. 

 

• Šolska malica: 

- Šolska malica je najmanj všeč 3. razredom, bolj drugi in tretji triadi. 

- Mlajši niso tako lačni (po zajtrku), starejšim pa ni všeč. 

- Fantje so bolj lačni. 

- Hrano, ki je ne pojedo, lahko vzamejo s seboj, sicer pa velja pravilo, da hrano, ki je 

otroci pri šolski malici ne vzamejo in ostane, ponudijo pri kosilu. 

 

 

• Šolsko kosilo: 

- Mlajši otroci so boljši jedci.  

- Otroke se zelo spodbuja k pokušanju hrane, da torej otroci ne sodijo hrane že po videzu, 

preden jo sploh pokusijo. Tudi starejši v večji meri pokušajo hrano. 

- Opaža se, da so otroci začeli jemati tudi solato.  

- Odgovori na vprašanje, ali dobijo pri kosilu dovolj hrane; pri prvi triadi jih je samo 11 % 

menilo, da ne; pri drugi triadi je bilo takih že 45 %, pri tretji triadi pa 44 %. Tu je več 

vzrokov: učenci prve triade najbolj številčno jedo zajtrk, kasneje še malico, zato lahko 

sklepamo, da niso tako lačni; na splošno učenci ne vzamejo vseh jedi v okviru kosila; večji 

otroci so praviloma fizično tudi bolj razviti in potrebujejo več.  

- Smernice gredo v smer, da se količina mesa zmanjšuje (3 do 4 krat tedensko). 

- Petki so bili včasih brezmesni, zdaj bodo ponovno, a malo zamenjave, da ne spuščajo 

petkov množično.  

- Pri kosilu so nazaj uvedli dodatke.  
 

• Popoldanska malica: v glavnem jo koristi prva triada;  42 %  otrok meni, da je dobra.  

 

 

Analiza anket staršev o zadovoljstvu s šolsko prehrano (priloga) z nekaj ključnimi 

ugotovitvami:  



• Kar 32 % staršev meni, da dopoldanska malica lahko nadomesti zajtrk. Z malico je po 

mnenju staršev zadovoljnih 69 %. Zelo pomembno je ozaveščanje o pomenu zajtkra. 

• 40 % staršev meni, da je njihov otrok izbirčen; da sploh ni izbirčen, meni 56 % staršev 

).  Zelo pomembno je, da tudi starši otroke spodbujajo k okušanju različne prehrane. 

• 61 % staršev meni, da je malica zadostna. 

• 40 % staršev meni, da je kosilo zadosti kalorično; iz tega razloga so dali nazaj dodatke.  

• 74 % staršev meni, da je jedilnik dovolj raznolik.  

• 62 % staršev meni, da je šolska prehrana dobra. 

 

Na koncu sta Ažman in Borić povzela še nekaj podatkov o najljubši prehrani otrok za malico v 

skladu z anketami: med malicami so na vrhu čokolino, mlečni riž, Nutela (kmalu bo domač 

čokoladni namaz), kosmiči, marmelada, ne marajo pa banan, lubenic. 

 

V kuhinji opažajo, da je pri šolski malici veliko odpadka, otroci naredijo enkrat ugriznejo v 

sendvič, kos kruha, pecivo, sadje... nato pa hrano zavržejo. V kuhinji lahko dobijo otroci 

škrniclje v katere lahko pospravijo obrok, da ga pojedo kasneje ali ga odnesejo domov. 

Organizatorica  šolske prehrane Maruša Ažman in vodja kuhinje Siniša Borić prosita starše naj 

se o tem doma pogovorijo s svojimi otroki.  

Na vprašanje zakaj se še vedno dogaja zamenjava načrtovanih jedilnikov kosil, sta pojasnila, 

da je to posledica organizacije dela v kuhinji zaradi odsotnosti zaposlenih, npr. zaradi bolniških 

odsotnosti, ali zaradi težav pri dobavi naročenih živil.  

 

Ravnatelj je opozoril, da so bile ankete izvedene pred uvajanjem sprememb v šolski kuhinji, 

zato jih bodo ponovili konec šolskega leta. . 

 

Otrokom se bodo določene stvari predstavile tudi v okviru gospodinjstva (Simon Lukan). Tu se 

učijo postopka kuhanja. Pri tem je predstavnik 6.c predlagal, da se vodja prehrane, kuhar in 

učitelj gospodinjstva dogovorijo med seboj, kako bi lahko tudi preko ure gospodinjstva 

izboljšali ozaveščanje otrok glede prehrane.  

 

- Odjava prehrane – če gre za bolezen, se označi kot pravočasna odjava tudi isti dan. Viški 

so predvsem zaradi ne odjavljenih prehran. Ostaja jim tudi po 20 % obrokov. Zato šola 

apelira na starše, da poskrbijo za pravočasno odjavo hrane. 

 

 

4. Pregled realizacije sklepov 

 

Ni bilo nerealiziranih sklepov. 

 

5. Poročanje z roditeljskih sestankov: 

 

1.a / 

 

1.b / 

 

1.c Komentar na cene prevozov, športni dan na Verdu, veliko je bilo bolnih, cena prevoza 

je bila 19 evrov, kar je visok znesek. Pobuda, da se začetek leta poda neke okvirne 

informacije pri vsaki dejavnosti, kateri strošek bo, npr. vstopnina in prevoz za dneve 

dejavnosti, ki so sicer obvezni. Vprašanja sofinanciranja dnevov dejavnosti se urejajo 

preko Šolskega sklada OŠ Borovnica.   



 

2.a Varna pot v šolo na poti v Jele, tudi 5a, 7.a in 7.b. Oba podhoda sta včasih poplavljena. 

To naj se prenese na Svet zavoda oziroma na Občino, da povedo protokol v takih 

situacijah, ko npr. v šoli ni več uradnih ur.  

 

2.b / 

 

2.c / 

 

3.a / 

 

  3.b 

 

• Pobuda, da šola preuči možnost, da se spremeni LDN, in sicer, da se ponedeljek, 

24.6.2024 kot zadnji šolski dan, ki mu v torek, 25.6.2024 sledi državni praznik, 

nadomesti kako soboto s športnim dnem, zadnji šolski dan pa tako postane petek, 

21.6.2024. Ravnatelj pojasni, da to ni izvedljivo, ker po spričevalo morajo priti 

24.6.2024, saj je tako določilo Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje. 

 

• Pobuda, da šola naslovi na Šolski sklad OŠ dr Ivana Korošca Borovnica prošnjo za 

financiranje nakupa dodatnih glasbil vsaj za razredno stopnjo, ker je slednji zelo 

skromen, otroci pa kažejo za glasbila veliko zanimanje. To spodbuja tudi njihovo 

ustvarjalnost. 

 

• Pobuda, da se prične z izobraževanji oziroma opolnomčenjem staršev o prekomerni 

uporabi zaslonov in škodljivosti prekomernega igranja igric na računalniku ali telefonu 

s strani otrok. Poleg tega bi bilo treba tudi starše seznaniti o nevarnosti izpostavljanju 

slikovnega gradiva otrok na spletu in možnosti zlorab. Predlagamo, da se šola poveže s 

pristojnimi institucijami, ki lahko v šoli izvedejo izobraževanje, starše pa se obvesti tudi 

po elektronski pošti.  

 

- Svetovalni delavki sta predstavili nekaj pobud in projektov na to temo.  

 

Pediatri so pripravili smernice za uporabo zaslonov (zasloni = TV, tablice, računalniki, 

mobiteli, pametne ure ….). Tu lahko največ pripomorete starši z jasnimi družinskimi 

pravili glede rabe. 

- Logout – družinski načrt u uporabi zaslonov.  

- Potem so razni vprašalniki, ko ugotavljaš, kdaj otrok že uporablja prekomerno.  

- Tudi digitalna dieta, ali pa, da telefon počiva.  

- Family link in druge aplikacije.  

- Telefoni morajo biti ponoči ugasnjeni in na posebni polički.  

- Dr. Mitja Kramli se zna približati otrokom.  

Predlogi: 

• Med obroki ni zaslonov 

• 6-9 let do 1 ure na dan 

• 10-12 let do 1,5 ure na dan 



• 13-18 let do 2 ure na dan 

• 2 uri pred spanjem tudi ne 

• V sobi ponoči ni računalnika, telefona 

• Telefon si ne kupi s svojim denarjem 

• Logout – na spletni strani je pogodba za družinska pravila glede rabe zaslonov, ki jo 

lahko personalizirate: https://www.logout.org/sl/za-druzine/druzinski-nacrt-

uporabe-zaslonov/ 

 

4.a / 

4.b: 

• Vprašanje glede plačevanja z gotovino na šolskih prireditvah - različno zaračunavanje 

vstopnin, niso vračali drobiža, šlo je za napako.  

 

• Pobuda, da se pripravi protokol o ukrepanju pri ugotavljanju nasilja, s katerim je treba 

seznaniti otroke, učiteljice in učitelje ter starše. 

 

V okviru te točke se je odprla širša razprava o konfliktih in nasilju. Ob 4.b so o večjih izzivih 

poročali tudi predstavniki razredov 5a, 5.c, 6.b, 6.c ter 8a. Predstavnik 6.c je podal predlog 

glede ustanovitve delovne skupine na temo nasilja. 

Ravnatelj je pojasnil, da če gre za nasilna dejanja, gre za odstranitev otroka in obvesti se 

policijo, CSD, Center v Logatcu itd.  

Strokovni delavki sta izpostavili: 

- Sprotno razreševanje odnosov, oblikovanje vrednot v razredu v okviru razrednih ur. 

- Potem je svetovalno delo; letos so začeli s projektom Program za spodbujanje prijaznosti 

(1. razredi). 

- NEO – so že začeli, usposobili so se dodatni štirje učitelji. Priče, tiste, ki doživljajo nasilje, 

in tiste, ki ga izvajajo, se nagovori, da nasilje ni način reševanje problemov. Pogovarjajo 

se, kako se to prepoznava: obrekovanje, širjenje govoric, žaljenje. Pogleda se, ali gre za 

konflikte ali nasilje.  

- Pripraviti je treba zapis dogodka, obveščanje staršev, da imajo celovito sliko. Potem se 

gre tudi naprej lahko, npr. povrnitev škode.  

- Če pri teh postopkih ni uspeha, se povežejo z drugimi institucijami, ki se povežejo z 

družinami (CSD, Logatec, Dijaški dom Jarše, policija itd.). Šola je en del obravnave. 

- Pomembno je, kako se odzovejo starši, da vzamejo resno, tudi, ali vključujejo v delo 

zunanje strokovnjake.  

- Gre za postopnost ukrepov.  Najprej so vzgojni ukrepi (pisno). Ko vzgojni opomin, se 

naredi individualiziran načrt, evalvacija. Če ni nič boljše, je nov vzgojni opomin, dobi 

lahko tri. Če jih dobi tri, lahko dobi prešolanje brez soglasja staršev, seveda, če je na eni 

od šol prostor.  

 

 

https://www.logout.org/sl/za-druzine/druzinski-nacrt-uporabe-zaslonov/
https://www.logout.org/sl/za-druzine/druzinski-nacrt-uporabe-zaslonov/


7.b 

Urnik – otroci, ki obiskujejo predmet Obdelava kovin in Šport za sprostitev so 3x/teden v šoli 

do 15. ure (pet otrok). To pomeni, da otroci na te predmete tudi po celo uro. Predlog je, da se 

to reši v naslednjem šolskem letu. Ure, ki niso blok ure naj se prestavijo v predure. 

6.a Avtobusni prevozi in Šola v naravi Kope. 

6.b / 

7.a  

Prevoz kombija iz smeri Brezovica: Starši opažajo, da ima kombi iz Brezovice ki ima odhod 

ob 7.43 in pripelje pred šolo ob 7.54 večkrat tudi po 10 minutne zamude. Otroci zato zamujajo 

k pouku in so v neprijetni situaciji, ker jih učitelji opozarjajo na zamude, na to pa nimajo vpliva. 

Oboji starši opažajo, da so se zamude začele dogajati z novim šoferjem in ga na to opozorili. 

Sprememb pa ni. Problem se naslovi na Svet zavoda. 

 

7.a in 7.c Izzivi z novo učiteljico slovenskega jezika, Aleksandro Belšak. 

Pojasnila 7.a: 

 

V 7. a v sedmih letih šolanja naših otrok so dobro sodelovali z učitelji otrok in težave in 

morebitna nesoglasja reševali individualno na govorilnih urah.  

V letošnjem šolskem letu imajo občutek, da delo pri pouku slovenščine ne poteka, kot bi 

pričakovali oziroma ne poteka kot je potekalo v preteklem šolskem letu. Starši želijo, da otroci 

dobijo ustrezna znanja in da se osvojena znanja tudi  ustrezno, uravnoteženo ovrednotijo, 

ocenijo. Tu pa opažajo, da temu ni tako.  Starši so se udeležili govorilnih ur, a niso dobili 

zadovoljivih pojasnil glede kriterijev ocenjevanja znanja, na primer domačega branja, ustnega 

ocenjevanja znanja... Starši sporočajo, da se ne izvajajo priprave na Cankarjevo tekmovanje, 

otroci poročajo tudi o težavah z določanjem termina, da povedo knjige za bralno značko. 

O težavah je bil obveščen razrednik, otroci pa so se tudi že pogovorili z učiteljico.  

 

Pojasnila 7.c: Tudi 7.c je obravnaval problematiko v zvezi s slovenskim jezikom na 

roditeljskem sestanku, kjer se je izpostavilo nekaj točk (v nadaljevanju), ki so jih v večji meri 

otroci in/ali starši na dotično učiteljico predhodno že tudi naslovili: 

• Že na začetku šolskega leta so učenke in učenci tožili zaradi slabe razlage pri SLJ. 

Povprečna ocena ob polletju po mnenju staršev ne odraža dejanskega stanja, saj 

ocenjujejo, da je znanje otrok slabše. 

• Pri prvem pisnem testu SLJ je bilo pri nekaj učenkah število točk napačno sešteto; vsaj pri 

eni učenki je bila korekcija izvedena, na drugi strani pa primeri, da niso bile upoštevane 

vse točke, na katere je bila učiteljica opozorjena. 

• Pri prvem domačem branju učenke in učenci niso bili predhodno obveščeni, da bo 

sprememba v ocenjevanju, torej pisnih zapiskov učiteljica ni prebrala in točkovala ločeno 



kot je to bilo v 7.c, kar bi morala učenke in učence obvestiti predhodno oz. bi bilo to 

pravično, ker gre za večjo spremembo v ocenjevanju (šteje le pisni test). 

• Cankarjevo tekmovanje: vsaj do roditeljskega sestanka se priprave niso izvajale. Izvajalo 

naj bi se ob petkih v času dodatnega pouka SLJ, pa se ne, ko so sicer priprave na NPZ. 

• Za bralno značko ni jasnih terminov, kdaj se jo lahko predstavi učiteljici. Še več, otroke 

bi bilo smiselno čim bolj aktivno spodbujati v branje v okviru bralne značke, ker so glede 

na NPZ veliki izzivi z bralnim razumevanjem 

Starši ponovno ugotavljajo, da je velik manko dejstvo, da otroci sploh ne pišejo več spisov ali 

obnov, tudi pri domačem branju ne, ker je še vedno le sistem kontrolnih nalog iz prebrane 

knjige. Na to je bila učiteljica opozorjena na eni od govorilnih ur. Argument je bil, da je učni 

načrt natrpan, a prepričani smo, da je tu vseeno mogoča akademska svoboda za pisanje spisov, 

da bodo naši otroci prišli v srednjo šolo bralno pismeni. Temu mnenju staršev 7.c so se na seji 

priključili tudi starši nekaterih drugih razredov, ki opažajo ta trend že zadnjih pet let in se jim 

zdi to zaskrbljujoče. Na ta trend so že opozarjali tudi na preteklih svetih staršev.  

 

Tukaj je nekaj mogočih ukrepov, predvsem boljša komunikacija znotraj aktiva in vključevanje 

Zavoda za šolstvo, kot že v preteklosti v primeru matematike. 

Ravnatelj je pojasnil, da so se z učiteljico Belšak že večkrat pogovorili. Zdaj bodo še bolj 

aktivno pristopili k reševanju problema in vključili tudi Zavod za šolstvo.  

 

 

7.a, 7.b in 7.c ter višji razredi, ki imajo šolske dejavnosti do 15h 

• Določene šolske obveznosti trajajo do 15h, zadnji šolski kombi pa je 14.35, kar je velika 

ovira za otroke iz oddaljenih predelov, npr. Dol, Pokojišče itd. Zaradi nastale situacije naj se 

da pobudo na Svet zavoda OŠ Borovnica, da se zagotovi dodatni kombi ob 15.05. 

 

• V razpravi je bilo predlaganih nekaj možnih rešitev, npr. da se šport ne izvaja nekaj ur v 

kosu, ampak se razprši po eno uro na dan, kar tudi priporočajo strokovnjaki s področja 

športa; da se šolske dejavnosti organizirajo v obliki predur (in ne po pouku). Nekateri učitelji 

so sami našli rešitve. 

 

7.b 

- Prošnja, da testi niso takoj prvi dan po prazniku, kot letos v primeru matematike. 

- Ali bodo organizirani končni izleti? Bodo, učitelji bodo morali zagotoviti varnost, zato bo 

moral vsak učitelj narediti varnostni načrt. 

 

7.c Kako bo potekalo izvajanje diferenciacije v osmih razredih v šolskem letu 2024/2025 – 

nivojski pouk (homogene ali heterogene skupine) in do kdaj bomo starši seznanjeni s to 

odločitvijo, za katero pričakujemo, da bo veljala tudi 1.9.2024 ob vstopu v 8. razred? 

 

Podravnateljica je poudarila: 

- Za 8. in 9. bo glede diferenciacije sestanek kolektivov SLJ, TJA in MAT prihodnji teden 

Do 31.5. se mora šola odločiti, kak sistem bo izvajala v novem šolskem letu, do 15.6. 

morajo o tem obvestiti starše.   

- 8 a – predlog, da homogene skupine v štirih in ne treh skupinah.  



 

Nivojski pouk v 9. razredu. Ali so že sprejeti sklepi, kako bo potekal oz. se o tem kaj razmišlja? 

Ali se spremlja rezultate, ki jih dosegajo 8. in 9. razredi, ki imajo različna pristopa k izvajanju 

pouka? 

  

Diferenciacija v šolskem letu 2024/25 

Naslednje šolsko leto bomo imeli 3-oddelčno šolo na predmetni stopnji (12 oddelkov). 

Tako kot do sedaj se zunanja diferenciacija ne bo izvajala v 6. in 7. razredu. 

Strokovni aktivi za slovenščino, matematiko in angleščino se bodo v marcu odločili, kakšno 

obliko diferenciacije bodo izvajali v naslednjem šolskem letu, če se bodo za to sploh odločili. 

Odločitev je odvisna od števila učencev v posameznem razredu in tudi od obsega ur za učitelja 

ter od organizacije dela na šoli. 

Učitelji spremljajo in primerjajo delo v homogenih in heterogenih učnih skupinah in na osnovi 

teh izkušenj bodo oblikovali učne skupine za naslednje šolsko leto. 

Starše bomo obveščali v skladu s pravilnikom. 

 

- Reorganizacija: začetek pouka ob 8.20 prva ura, predura 7.30 – 8.15. Tri izbirne predmete 

lahko izpeljejo v eni uri.  

- Bela knjiga – aktivnosti se ne smejo začeti 7.30, a ne piše, kaj se ne sme izvajati.  

- Čakalne urice so. 

 

 

8a 

- Pogoji za ponavljanje testov po 13. členu Pravilniku – če 1/3 ali več negativnih ali ½ v 

manjših, se enkrat ponovi, razen za tiste, ki so v prvo dobili pozitivno.  Lahko pa se učitelj 

odloči drugače. 

 

 

 

 

8.b 

 

- Sistematski pregled, zelo visoka cena prevoza. Starši sprašujejo ali je možna drugačna 

oblika prevoza. Predlog – z avtobusom po redni liniji. Šola se bo pozanimala in obvestila 

starše. 

 

 

 

7. Razno 

 

V Načrtu šolskih poti je na 14. strani zavedeno, da je najvišja stopnja ogroženosti  otrok, 

med drugim tudi na relaciji Zalarjeva cesta od Peka (Zalarjeva c 48) do ovinka pri Medletu 

(Zalarjeva c. 68) 

Policija je podala mnenje, kar je potrdil tudi SZPVCP, da se tudi na tej relaciji omogoči 

prevoz do šole. Zanima nas, zakaj to do danes še ni bilo urejeno? Problem se naslovi na 

Svet zavoda. 

 

 



Izsek iz Načrta šolskih poti: 

 
 

 

Zapisala: mag. Damjana Karlo 

 

         Tina Stipančević 

Predsednica 

                        

 

Priloge: 

- Lista prisotnosti 

- Analiza prehrane 


